
 

Referat fra NAB afdelingsmøde afd. 8,  

torsdag 9. september 2021 på Nørherredhus 

 

 

Der var mødt beboere fra 25 lejligheder til mødet. 

Referent Jeannette Mondrup 

 

• Valg af ordstyrer – Lars blev valgt 

• Jan startede hos os, derfor punkt 4, Budgetter 2022, før 2 og 3. Jan gennemgik budgettet i 

store træk og svarede på evt. spørgsmål. Budgettet blev godkendt.  

• Bestyrelsens beretning, formand Poul Lyngkilde berettede, se vedlagte.  

• Bestyrelsens oplæg for 2022; Fremtidssikring af vore boliger… Der kommer ingeniører 

rundt i afdelingen mandag 13. september (info herom runddelt i afd. tirsdag uge 36). 

•  Indkomne forslag: 

o Husdyr, underpunkt a) slettes - dette blev godkendt 

o Hobbyrum, Vaske- og tørrerum – lukketider ændres til luk kl 20 alle dage også 

weekender - dette blev godkendt. 

o Hækklipning, Heidis forslag med ændring af hækklipningstider blev nedstemt. 

• Valg af formand, Poul Lyngkilde blev genvalgt uden modkandidater. 

• Valg af 1 bestyrelsesmedlem, på valg var Jeannette Mondrup, genvalgt uden 

modkandidater. 

• Valg af 2 suppleanter. Birger Svane Petersen, Manøvej 8 (1. supp.) og Rasmus Køhn-

Petersen, Turøvej 6 (2. supp.) blev valgt. 

• Evt.  

o Christian (Manøvej) undrer sig over at græsset uden for ens grund på Manøvej ikke 

bliver slået af afdelingen, når det på f.eks. Lyøvej og Turøvej bliver slået, Poul har 

talt med Allan og Bjarne og det har altid været sådan og bliver ikke sådan lige 

ændret, så skal det tages op som ændringsforslag. 

o Christian spørger også ”Når man betaler for vedligehold af udestue, hvem skal så 

udføre arbejdet? Poul rykker Allan. 

o HC (Turøvej) Facadebeklædningen trænger til vedligehold, skruerne/sømmene 

falder ud flere steder. 

 


